

INTERNATIONAL MONETARY FUND: G20 GROWTH WILL BE THE WEAKEST SINCE THE 2009 CRISIS

The International Monetary Fund expects G20 countries to achieve growth of only 2.9% in 2030, representing the Fund's weakest medium-term outlook since the global financial crisis in 2009.

The Fund identified a series of challenges facing the global economy, including pressures on public finances and aging populations in advanced economies. The report showed that advanced G20 economies (the United States, the United Kingdom, Australia, Canada, France, Germany, Italy, Japan, and South Korea) will see economic growth of just 1.4% in 2030. Meanwhile, emerging market economies (Argentina, Brazil, China, India, Indonesia, Mexico, Russia, Saudi Arabia, South Africa, and Turkey) will record stronger growth reaching 3.9%. According to the Fund, the group's output will grow by 3.2% in 2025, down from 3.3% last year, and is expected to reach 3% in 2026.

[Source \(Al Arabiya.Net Website, Edited\)](#)



صندوق النقد: نمو دول مجموعة العشرين سيكون الضعفمنذ 2009

توقع صندوق النقد الدولي أن تتحقق دول مجموعة العشرين نمواً بواقع 2.9% في المائة فقط عام 2030، وهو ما يمثل أضعف توقعات للصندوق للمدى المتوسط منذ الأزمة المالية العالمية عام 2009.

وحدد الصندوق سلسلة من التحديات التي تواجه الاقتصاد العالمي بما في ذلك الضغوط على الماليات العامة إلى جانب شيخوخة السكان في الاقتصادات المتقدمة. وأظهر التقرير أن اقتصادات مجموعة العشرين المتقدمة (الولايات المتحدة وبريطانيا وأستراليا وكندا وفرنسا وألمانيا وإيطاليا واليابان وكوريا الجنوبية) ستشهد نمواً اقتصادياً بواقع 1.4% في المائة فقط في عام 2030. بينما ستسجل اقتصادات الأسواق الناشئة (الأرجنتين والبرازيل والصين والهند وإندونيسيا والمكسيك وروسيا وال سعودية وجنوب أفريقيا وتركيا) نمواً أقوى يصل إلى 3.9% في المائة.

ووفقاً لصندوق النقد سينمو ناتج المجموعة بواقع 3.2% في المائة عام 2025، انخفاضاً من 3.3% في المائة العام الماضي، وأن يصل إلى 3% في المائة عام 2026.

[المصدر \(موقع العربية.نت، يتصرف\)](#)

OMAN RANKED THE FOURTH BEST PLACE TO LIVE IN 2026

The "Quality of Life Index," prepared by the website "Numbeo", revealed the ranking of countries where the lives of their people can be described as the best in the world. The list included 89 countries led by Luxembourg, followed by Switzerland in second place and Denmark in third.

Oman ranked fourth. According to the website, the Sultanate enjoys stunning natural landscapes that make it an enchanting travel destination, along with strong governmental attention to infrastructure, services, and care.

The remaining five spots up to tenth place went to Finland, Norway, Iceland, Austria, and Germany, due to free education and the quality of healthcare services.

[Source \(Al Arabiya.Net Website, Edited\)](#)



سلطنة عمان رابع أفضل مكان للعيش لعام 2026

كشف مؤشر "نوعية الحياة" الذي يعده موقع "Numbeo" ترتيب الدول التي يمكن وصف حياة شعبيها بأنها الأفضل في الأرض. وضمت القائمة 89 دولة تصدرتها "لوكسمبورغ"، في حين جاءت سويسرا في المركز الثاني ومن ثم الدنمارك في المرتبة الثالثة.

واحتلت سلطنة عمان المركز الرابع، إذ يحسب الموقع تتمتع السلطنة بمناظر طبيعية خلابة تجعلها وجهة ساحرة للسفر، فضلاً عن اهتمام حكوي بالبنية التحتية والخدمات والرعاية.

وكان المراكز الخمسة المتبقية حتى المركز العاشر من نصيب: فنلندا والنرويج وأيسلندا والنمسا وألمانيا، وذلك بسبب التعليم المجاني وجودة خدمات الرعاية الصحية.

[المصدر \(موقع العربية.نت، يتصرف\)](#)

GOLD DECLINES AS THE DOLLAR RISES AND INTEREST-RATE CUT EXPECTATIONS DROP

Gold prices fell on Thursday amid a stronger U.S. dollar and fading expectations of a Federal Reserve interest-rate cut in December.

Spot gold dropped 0.1% to \$4,077.13 per ounce. U.S. gold futures for December delivery fell 0.2% to \$4,075.80 per ounce.

As for other precious metals, spot silver rose 0.2% to \$51.44 per ounce. Platinum gained 0.9% to \$1,559.54, and palladium climbed 1.1% to \$1,395.37.

[Source \(Al Khaleej UAE Newspaper, Edited\)](#)



الذهب يتراجع مع ارتفاع الدولار وهبوط توقعات خفض الفائدة

تراجع أسعار الذهب اليوم الخميس وسط ارتفاع الدولار وانحسار توقعات خفض مجلس الاحتياطي الفيدرالي الأمريكي لأسعار الفائدة في ديسمبر.

وهيط الذهب في المعاملات الفورية 0.1% في المائة إلى 4077.13 دولار للأوقية (الأونصة). وانخفضت العقود الأمريكية الآجلة للذهب تسليم ديسمبر 0.2% في المائة إلى 4075.80 دولار للأونصة.

وبالنسبة للمعادن النفيسة الأخرى، ارتفعت الفضة في المعاملات الفورية 0.2% في المائة إلى 51.44 دولار للأوقية. وزاد البلاتين 0.9% في المائة إلى 1559.54 دولار، وصعد البلاديوم 1.1% في المائة إلى 1395.37 دولار.

[المصدر \(صحيفة الخليج الإماراتية، يتصرف\)](#)

ALGERIAN PARLIAMENT APPROVES THE LARGEST BUDGET IN THE COUNTRY'S HISTORY

The Algerian Parliament approved the 2026 budget law, which includes the largest budget in the country's history, amounting to \$135 billion.

In the draft law, the government maintained the social character of the state by allocating substantial funds for housing, health, education, and support for vulnerable groups.

The law includes promising indicators in the path toward a diversified economy, continuing structural reforms, encouraging productive investment, and freeing economic initiative from the bureaucracy that hinders market dynamism.

Source (Al Arabi Al Jadeed Newspaper, Edited)



البرلمان الجزائري يقر أكبر موازنة في تاريخ البلاد

صادق البرلمان الجزائري على قانون الموازنة لعام 2026، والذي يتضمن أكبر موازنة في تاريخ البلاد، تبلغ 135 مليار دولار.

وحافظت الحكومة في مشروع القانون على الطابع الاجتماعي للدولة، من خلال تخصيص اعتمادات كبيرة لبرامج السكن، والصحة، والتعليم، ودعم الفئات المهمشة.

ويتضمن القانون مؤشرات محفزة في مسار الانتقال نحو اقتصاد متنوع، ومواصلة الإصلاحات الهيكلية، وتشجيع الاستثمار المنتج، وتحرير المبادرة الاقتصادية من البيروقراطية التي تعيق ديناميكية السوق.

المصدر (صحيفة العربي الجديد، يتصرف)

AGREEMENTS BETWEEN WASHINGTON AND RIYADH WORTH \$270 BILLION

The visit of Saudi Crown Prince Mohammed bin Salman to the United States witnessed the signing of a number of agreements and memoranda of understanding between the two sides worth nearly \$270 billion. These included a strategic defense agreement, a strategic partnership for artificial intelligence, and a joint declaration marking the completion of negotiations on cooperation in the field of civilian nuclear energy.

The agreements also included signing the strategic framework for cooperation in securing supplies of uranium, minerals, permanent magnets, and critical minerals; the strategic framework for facilitating procedures to accelerate Saudi investments; financial and economic partnership arrangements; arrangements related to cooperation in the financial markets sector; mutual recognition of U.S. federal vehicle safety standards; in addition to a memorandum of understanding in the field of education and training.

Source (Anadolu Agency, Edited)

اتفاقيات بين واشنطن والرياض بـ 270 مليار دولار

شهدت زيارة ولی العهد السعودي محمد بن سلمان إلى الولايات المتحدة توقيع عدد من الاتفاقيات ومذكرات التفاهم من الجانبين بقيمة تقارب 270 مليار دولار. وقد شملت اتفاقية في الدفاع الإستراتيجي، والشراكة الإستراتيجية للذكاء الاصطناعي، والإعلان المشترك لاكتمال المفاوضات بشأن التعاون في مجال الطاقة النووية المدنية.

كما تضمنت الاتفاقيات توقيع الإطار الاستراتيجي للتعاون في تأمين سلاسل إمدادات اليورانيوم والمعادن والمغاطن الدائمة والمعدن الحرجة، وإطار العمل الاستراتيجي بشأن تسهيل الإجراءات لتسريع الاستثمارات السعودية، وترتيبات الشراكة المالية والاقتصادية، والترتيبات المتعلقة بالتعاون في قطاع الأسواق المالية، والاعتراف المتبادل بالمواصفات الفيدرالية الأمريكية لسلامة المركبات، بالإضافة إلى مذكرة تفاهم في مجال التعليم والتدريب.

المصدر (وكالة الأناضول، يتصرف)

